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SK.V'AfEN C* PRtLOG:

U skladu sa clanom 187 Poslovnika Skupstine Crnc Gore, obavjeslavamo Vas da ce pitanje

prcdsjedniku Vlade, gospodinu Milojku Spajicu u ime Kluba poslanika „Evropa sad“, na

SedmoJ - posebnoj sjednici Drugog redovnog (jcsenjeg) zasijedanja, zakazanoj za 20.

decembar 2024. godinc, postaviti oviasceni predslavnik kluba, poslanik Jovan Subotic.

S postovanjem.
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Vasilije Carapic

Prcdsjcdnik Kluba poslanika “Evropa sad
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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjcdniku Andriji Mandicu

U skladu sa clanom 187 Poslovnika Skupstinc Crne Gore, predsjcdniku Vlade Crne Gore

gospodinu Milojku Spajicu, postavijam sljedece:

POSLANICKO PITANJK:

Uvazeni predsjednice Vlade gospodine Spajicu,

Projekat Velje Brdo ]e pod hudnom paznjom javnosti. Sta Je to do sada uradeuo kada Je taj

projekat u pitanju i kada ce poceti pripremni radovi, kao i na koji nacin ce gradani moci da

se prijave za kupovinu stanova u sklopu ovogprojekta?

Obrazlozenje:

Obrazlozenje cu dati na sjednici.

S postovanjem,

// V Jovan Subolic
Poslanik
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Vlada Crne Gore
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SKt-. .Ci-N -A PFIILOG

Klub poslanika Pokret Evropa sad
Poslanik, g-din Jovan Subotic

POSLANICKO PITANJE

Projekat Velje Brdo je pod budnom paznjom javnosti. Sta je to do sada

uradeno kada je taj projekat u pitanju i kada ce poceti pripremni radovi, kao

i na koji nacin ce gradani moci da se prijave za kupovinu stanova u sklopu

ovog projekta?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice Suboticu,

Sa posebnim zadovoijstvom mogu da kazem da se na projektu „Velje

Brdo“ radi punom parom. Razumijem da je ovaj posao pod budnim okom

javnosti jer je rijec o najvecem razvojnom poduhvatu ove vrste u Crnoj Gori.

Zato, prije svega, za gradane, drzavijane Crne Gore, imamo dobru

vijest - pripremljena je digitalna platforma putem koje ce, uskoro, na

jednostavan nacin, mod da iskazu svoje interesovanje za kupovinu stana na

Veljem Brdu. I vec sada mogu da saopstim - interesovanje je ogromno i

uskoro ce biti pretoceno u brojke. Na sajtu, na kome ce gradani pokazati

interesovanje za kupovinu stana u sklopu ovog projekta, koji je od vitalnog

znacaja za brojne porodice i pojedince, bice ponudeni stanovi od 60 m2 i

100m2, prihvatljivi svim kategorijama drustva, a osigurace se izgradnja uz

upotrebu najkvaiitetnijih materijala i primjenu optimalnih tehnickih rjesenja.

Kao sto je poznato, u Budzetu za 2025. godinu opredijeljeno je 10 mil.

€za ovaj projekat-5 mil. za izgradnju infrastrukture; blizu 4 mil. za izgradnju



ostalih objekata; 1 mil. za izradu projekata. Istovremeno, usvajanjem

planske dokumentacije stvaraju se preduslovi da se krene u konkretne

aktivnosti na realizaciji projekta, na cijim pripremama se intezivno radilo u

prethodnom periodu.

Usvajanjem Plana javnih nabavki, vec u februaru naredne godine,

raspisuje se tender za izradu projektne dokumentacije i izgradnju moderne

saobracajnice bulevarskog tipa i pratece komunalne infrastrukture za Prvu

fazu stambeno-posiovnog kompleksa "Velje brdo".

Uporedo, kroz detaijnu analizu, teku aktivnosti koje ce rezultirati

razradom projektne dokumentacije Prve faze urbanih blokova i stanova koji
ce biti po mjeri savremenog covjeka.

Izgradnja infrastrukture i objekata ici ce uporedo, a pocetak ovih

radova ocekuje se vec na jesen naredne godine.

U zavrsnoj fazi je izrada modela za osnivanje organizacione jedinice

koja ce upravijati cijelim projektom, koji podrazumijeva izgradnju ukupno oko
20 hiljada stanova.

Prva faza projekta obuhvata oko pet hiljada stambenih jedinica, a

Koordinaciono tijelo isplaniralo je da pocetak gradnje pocne krajem 2025., a

prva useljavanja 2026. godine.

Odgovorim i kvalitetnim finansijskim i inzenjerskim planiranjem gradice

se novo urbano naselje koje ce njegovim stanovnicima omoguciti kvalitetan

zivot, po najsavremenijim standardima.

„Velje Brdo“ je projekat od javnog interesa i kroz njega su iskazani

odiucnost i napori Vlade za unapredenje kvaliteta zivota gradana, ostanak

mladlh u Crnoj Gori, razvoj infrastrukture i ekonomije.

S postovanjem,

PREDSJEDNIK VLADE

, mr MMojko Spajic
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